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Kedves képviselők, tisztségviselők, érdeklődők!

Egy újabb időszak zárult le a záró küldöttgyűléssel, és nyílt egy új az alakulón. Ehhez híven a
beszámolóm is változik. Páran tudják már, hogy idén elkezdtem folyamatosan vezetni a munkámat,
így könnyebben tudok visszaemlékezni a fontosabb dolgokra. Ez az időrendi bontás megtalálható a
beszámolóm alján, akit érdekel, olvassa azt is el.

Az elmúlt másfél hónap nem telt el teljesen eseménytelenül. A kommunikációm sokat javult
az elmúlt évhez képest. Első intézkedésemként létrehoztam az „ELTE TTK HÖK Informatikai Csoport”
facebook csoportot, amelybe felvettem a csoportba jelentkezett képviselőket, tisztségviselőket.
Amikor valami munkám volt, szinte minden nap tájékoztatattam őket a fejleményekről. Az utóbbi két
hétben sajnos a vizsgáim miatt hanyagolnom kellett a „komolyabb” munkákat, de az Alapítvány
megkeresését általában azonnal teljesítettem.

A számítógépek karbantartása, annak fényében, hogy csak vizsgák miatt járok jelenleg be, így
elmaradt, azonban Július 5-8 lesz egy nagy karbantartás. Ennek részletei olvashatók lentebb. A
weboldalak folyamatosan a figyelmem középpontjában voltak, így a keletkező hibákat gyorsan el
tudtam hárítani. A legnagyobb problémát jelenleg a tisztségviselők között az új levelezési rendszer
okozza. A webmail (Horde) hamarosan teljesen megszűnik, és helyét a SOGO rendszer veszi át. Ennek
a felületnek egy nagy előnye, hogy valódi IIG-s secure gondoskodik a védelemről, azonban a rendszer
a jelenlegi állapotban még nem használatra kész. Még hibás, rengeteg probléma van vele. Tabajdi
Péter közreműködésével a fellelt hibák közvetítve vannak az IIG felé, így a jövőben biztos változni fog
még a rendszer. Aki teheti tesztelje, próbálgassa. (Elkészült egy leírás a használatához, ezt mindenki
megkapta, olvassátok el!)

Az időrendi bontásból az elmúlt 2 hét eseményei teljesen hiányoznak. Ennek az az oka, hogy
tanulmányi ügyek miatt kevésbé koncentráltam a feladataimra. Amik nincsenek feltüntetve, azok
felsorolás szerűen: felkeszito.elte.hu folyamatos frissítése, a biosz.elte.hu design javítása, a
ttkhok.elte.hu leállásának visszaállítása, a Déli Hallgatói Iroda Elnökhelyettesi gépének tisztítása,
nyomtató szerelések stb.

Miáltal az alakuló Küldöttgyűlés óta nem telt el sok idő, így az ennél hosszabb beszámolótól
eltekintenék. A Júliusi nagy karbantartás után egy levelet küldök majd a kedves képviselő gárdának,
melyben tájékoztatok mindenkit a fejleményekről. Remélem a következő beszámolómban olyan
híreket tudok majd közölni, hogy minden friss és fejlett!

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! Amennyiben kérdésed van, ne tartsd vissza a
Küldöttgyűlésen!

Fetter Dávid
informatikus@ttkhok.elte.hu



TELJES IDŐRENDI BONTÁS

Műszaki információk:
2015.05.22

A Déli Hallgatói Iroda Elnökhelyettesi gépén a Rendszernek fenntartott terület (100Gb) elfogyott, így
átcsoportosítottam pár programot és adatot a másik meghajtóra. Ennek köszönhetően több, mint
10%-a felszabadult a tárhelynek.

2015.05.29

Józsa Kornél jelezte, hogy nem tud nyomtatni a Déli Hali 1022-es nyomtatójáról. A problémát a
rendszer belső tiltása okozta. A későbbiekben ajánlom, hogy a gépeket az utolsó irodát elhagyó
kapcsolja ki (kivéve az Elnökit).

2015.06.26

Horváth Tamás megkért, hogy végezzek felmérést a monitoraink állapotáról. Elmondtam neki, hogy
jelenleg 2 nem működő monitorunk van, amelyből az egyik javításra vár. Ameddig nincs új
közbeszerzés/javítás addig a Hallgatói Alapítványtól kérünk kölcsön monitorokat.

Szoftverek, hardverek:
2015.05.19

A TTK Hallgatói Alapítványba érkezett egy cserenyomtatót a JÁSZ jóvoltából. Jelenlétemben kicserélték
a nem működő gépet. Ezen a napon nem volt időm az átvizsgálására, később igyekszem rápillantani.

2015.05.22

Székely Gellért megkeresett, hogy a Déli Hallgatói Irodában „nem elérhető” a 1022-es nyomtató.
Telefonos segítségben a leginkább előforduló megoldásokat javasoltam: indítsa újra a számítógépet,
húzza ki a nyomtatót. Későbbiekben kiderült, hogy egyszerűen ki volt kapcsolva az eszköz.

2015.05.23

Józsa Kornél telefonon jelezte felém, hogy valaki próbál az Elnökhelyettesi gépbe távoli asztallal
belépni. Tájékoztattam róla, hogy nem én vagyok, és jelenleg ne engedjen be senkit a gépbe. Később
elmondta, egy idő után a próbálkozó befejezte a tevékenységét.

2015.05.28

Felvetettem egy júliusi nagy karbantartást az Informatikai Csoportnak. A tervek a következők:

 Oprendszer újratelepítés - Adatmentéssel
 Északi KIOSK beüzemelés, Déli átvizsgálása
 Kábelek újrarendezése, kötegelése
 Weboldalak CORE-jainak frissítése

Levelezés:
2015.05.16

A megválasztott tisztségviselőknek átadtam a levelezést, még a Küldöttgyűlés időpontjában. Aki
korábban nem adott meg Caesar azonosítót, ahhoz később rendeltem a megfelelő levelezést.



2015.05.18

A választmány ülésén kiosztásra kerültek azon e-mail címek, melyekhez nem tartozik tisztségviselő
(nem lett megválasztva/nem érkezett pályázat). Ezeket az elérhetőségeket, még a választmány
időpontjában a döntés meghozatalakor átirányítottam a megszavazott személyeknek.

2015.05.19 – 20

Tisztségviselők tájékoztatása, hogy átadják egymásnak a http://ttkhok.elte.hu felhasználói fiókjait, kép
beállítása, illetve leírás készítése az oldalra. Leírást készítettem a kép feltöltésének módjáról. Ezt a
levelet a tisztségviselőknek szóló levelezési listára küldtem (tisztsegviselok@ttkhok.elte.hu).

A levelezési fiókok karbantartásakor egy shared_imapet láttam meg, amelyről eddig nem tudtam.
Korábban Török Balázs kezelése alatt volt, azonban most már Saáry Ákoshoz vezettem. Ez a cím a
szerkesztoseg@nyuz.elte.hu. Utólag is elnézést kérek, hogy egy jó félév után vettem csak észre ezt a
címet.

2015.05.20

Józsa Kornél megkért, hogy Virág Fausztin Asztrikhoz rendeljek az IT delegáltsága miatt egy
@ttkhok.elte.hu végződésű e-mail címet. Ez megtörtént szabályszerűen,
virag.fausztinasztrik@ttkhok.elte.hu elérhetőséggel.

Megigényeltem a kommeh@ttkhok.elte.hu levelezést a jövőbeni Kommunikációs elnökhelyettesnek.
Egyelőre Hoksza Zsolt, elnökhöz van csatolva. Megkértem a kommbiz levelezését másolja át erre az új
levelezési címre.

2015.05.21

Őri Bálint az Ellenörző Bizottság elnöke megkért, hogy keressem meg a volt Kommunikációs biztos egy
levelét, melyben a plakátfelületeink elhelyezkedéséről van szó. A kért adat egy txt fájlban volt, letöltés
után továbbítottam.

2015.05.24

Kovács Fanni kért, hogy a Tudományos biztosi levelezést vegyem el tőle, azonban az elnöki levelezést
még 21 napig látni szeretné. A levelezést elvettem, és későbbiekben az Elnöki levelezés is elvételre
kerül.

2015.05.27

Sudár Mariann megkeresett azzal a problémával, hogy az osztatlan Tanárszakosoknak a 3. év végéig
nyilatkozniuk kell a NEPTUNban, hogy melyik szakján, milyen tanár szeretne lenni, azonban nincs a
rendszerben ilyen lehetőség. Mivel ez a probléma nem az én hatásköröm alatt áll, így levelét
továbbítottam Ágasvári Zsolt NEPTUN adminnak, egy kísérő szöveggel. Felhívnám a figyelmet a
tisztségviselői oldalon kiírt munkaköri leírásomra, miszerint: „(az e-szoctámot, az ELTE-s wifit és a
Neptunt érintő kérdésekben rendre az EHÖK, az IIG, illetve a TO az illetékes, én sajnos nem tudok ilyen
kérdésekben segíteni)”

Ágasvári Zsolt jelezte felém, hogy a levél feladójaként „Tabajdi Péter” van írva hozzám. Korábban is
kaptam hasonló leveleket. Megoldásként elmondtam, hogy a címjegyzéke van rosszul beállítva.
Javaslom mindenkinek, hogy aki hasonló levelet kap (persze a korábbi tisztségviselő nevével), akkor
válaszként javasolja a másik fél címjegyzékének frissítését.



2015.05.31

A tisztségviselői ülésen szó esett a kommunikációról, és bizonyos jogi hátterekről. Erről küldtem a
képviselői listára egy levelet. Szó esett az e-mail címek kezeléséről, illetve a levelekre adott/nem adott
válaszokról.

2015.06.02

Megigényeltem a biosz.elte.hu aliast, így a SzaCs tagok igényelhetnek tőlem
vezetéknév.keresztnév@biosz.elte.hu címet. Egyelőre nincs nagy keresetje, de bízom benne, hogy a
későbbiekben tudjuk majd ezeket a címeket használni.

2015.06.05

Rádl Attilát a Küldöttgyűlés megválasztotta Tanulmányi elnökhelyettesnek, így hozzá csatoltam a
levelezést.

Levelezési listák:
2015.05.20

Nagy Anikó, Biológia Szakterületi Koordinátor jelezte felém, hogy nem kapott elődjétől jelszót két
listájához (ttkhok-bioszmentor, ttkhok-bioszacs). Kérésére felkerestem a listaüzemeltetőt, és új
belépési kódot igényeltem számára.

2015.05.21

A Hallgatói Alapítvány oktatói listájáról leiratkoztam mint adminisztrátor, így a teljes felügyeletet Irimi
Alexandra, Oktatásszervező és ügyfélszolgálati munkatársunkra hagytam. Segítettem beállítani az
automatikus levél kimenetet, hogy ne kelljen mindig engedélyezni a bejövő leveleket az oktatóktól.

2015.05.26

Berekméri Evelint megkértem, hogy az infolistát vegye le az évfolyamlisták közül. 3 lelevet kaptam az
infolistáról, amely tájékoztatott, hogy automatikusan törlendő levelek érkeztek. Ebből
következtettem, hogy több fizikus listán is szerepel, mint címzett.

2015.05.28

Az összes szakterületi koordinátornak írtam levelet, hogy nézzék át a levelezési listájukat, és
amennyiben szerepel rajta a info lista, akkor vegyék le. Ennek oka az volt, hogy újabb levelek érkezését
tapasztaltam, de most Réthy Miklós Andrástól.

Frissítettem az Informatikai Csoport levelezési listáját. Az új tagokat felvettem, a régieket töröltem.
Még a mai napon kiküldtem a terveket a listára.

2015.06.06

Átnéztem a választmányi listát Horváth Tamás kérésére. Valamiért tudtam rá levelet küldeni, és nem
értettük. Kiderült, hogy a feladók szűrésében több cím is szerepel, ezeket redukáltam 3 biztosra
(informatikus, rendbiz, kommbiz)

Weboldalak:
2015.05.16

Az újonnan megválasztott tisztségviselők profilját a http://ttkhok.elte.hu oldalon többnyire
frissítettem. A kimaradt tisztségviselőket megkértem, hogy frissítsék az adataikat.



2015.05.17

Létrehoztam egy Facebook csoportot az Informatikai Csoportba jelentkezett 4 főnek. A későbbiekben
itt tájékoztatom őket a megfelelő információkról, kérem a segítségüket. Természetesen ez csak a gyors
elérés miatt, ezen felül levelezési listán is tájékoztatni fogom az Informatikai Csoport tagjait, hogy
hivatalos levelezés is folyjék a beszélgetésről.

2015.05.18

A TTK Hallgatói Alapítvány érettségi előkészítő oldalán a kért változtatásokat elvégeztem. Ide tartozott
a menüpontok kivétele, hivatkozások beszúrása űrlapba, órarend létrehozása, oktatók leírásának
létrehozása, és képek feltöltése.

2015.05.20

Az ELTE TTK HÖK Facebook oldalán, Horváth Tamás segítségével, a jogokat újra kiosztottuk. Korábbi
adminok/szerkesztők jogát elvettük, csökkentettük.

Horváth Tamás jelezte felém, hogy a http://ttkhok.elte.hu/szabalyzatok oldalon a Kari
Ösztöndíjbizottság ügyrendje valamiért a Választási Bizottság ügyrendjére hivatkozik. Ezt a hibát
elhárítottam, visszaállítottam a KÖB ügyrendjére.

Bohár Balázs jelentkezett az Informatikai Csoportba, hogy segítse munkánkat.

2015.05.21

Székely Gellért kérésére az Eötvös 5km oldalán (http://eotvos5.elte.hu) beállítottam a
szövegszerkesztő nézetet a hírek létrehozásához. Ehhez a CKEditor modult alkalmaztam az oldalon.

2015.05.24

Nagy Gergely jelezte felém, hogy elfelejtette a jelszavát a http://ttkhok.elte.hu oldalra. Elkészítettem
neki az új jelszót. Miután többször is eredménytelenül próbált belépni, az oldal letiltotta egy kis időre
a felhasználóját.

2015.05.27

Probléma volt a http://ttkhok.elte.hu oldal designjával. A fájl valamilyen oknál fogva megfelezte
magát. A közel 2000 soros CSS fájl 260 sorosra módosult. Ebben az internetem szakadozása játszott
szerepet (épp a design mentettem volna ki, mikor megszakadt a kapcsolat). Egy korábbi backupból
visszaállítottam a design. Ennek köszönhetően helyreállt a címek kattintása is.

2015.05.28

Horváth Tamás jelezte, hogy csatlakozna az Informatikai Csoporthoz.

2015.06.01

A http://ttkhok.elte.hu oldalon egy designbeli probléma volt, amelyet Tabajdi Péter is jelzett. Elég
nehezen voltak kattinthatók a címek. Mikor frissítettem a designt az egész elszállt, így backupból újra
javítanom kellett. DE! már rendesen működik az oldal

2015.06.04

Karbantartási módba helyeztem a http://biosz.elte.hu oldalt, és a háttérben elkezdtem dolgozni az új
designon. Ez azért fontos, mert 07.15-én meg kell nyitnunk az oldalt. Mint bioszos hallgató sokat jelent
nekem.



2015.06.05

Rádl Attilát hozzáadtam a TTK HÖK facebook oldal szerkesztői közé, és ezzel együtt Kovács Fanni, és
Csonka Diánától megvontam ezen jogokat.

2015.06.06

A http://biosz.elte.hu minden tartalmát töröltem. Később a szakterület új tartalommal fogja felruházni
az oldalt. Folytatódott a design megírása, és már telefon optimalizált módban.

Egyéb:
2015.05.18

Részt vettem az új időszak első Választmányán mint delegált képviselő. Úgy érzem sikerült
eredményesen kezdenem az időszakot. Több dologban is hozzá tudtam szólni, és véleményem szerint
helyes döntéseket hoztunk.

2015.05.19

Biológia Szakterületi Bizottsági elnökként való leköszönésem után találkoztam az új Koordinátorral,
Nagy Anikóval, és elindítottuk az átadás-átvétel folyamatát. Átadtam a levelezést, weblap hozzáférést,
szekrény kulcsot, levelezési listákat.

2015.05.20

Felkértem az Ellenőrző Bizottságot, hogy a Küldöttgyűlés póttagjainak elérhetőségét szerezzék be, és
vigyék fel az elérhetőségi táblázatba.

2015.05.21

Nagy Anikónak segítettem a Biológia Szakterületi Bizottsági ülés emlékeztetőjét feltölteni a
http://ttkhok.elte.hu oldalra. Így a legutóbbi ülés jegyzőkönyve elérhető az alábbi linken:
http://ttkhok.elte.hu/bioszab-2015.

2015.05.29

Jelen voltam a Tisztségviselői ülésen, ahol meghallgatásra került, ki mit vár magától, a HÖK-től illetve
az új elnökünktől. A megválasztott tisztségviselők nagyon aktívnak, és lelkesnek tűnnek. Remélem a
továbbiakban is megmarad ez a fajta lelkesedés.

Horváth Tamás megkért, hogy küldjem el neki a 2015.05.18-ai Választmány emlékeztetőjét. A keresett
irat megtalálása után, az Alapítvány Kyocera gépével bescanneltem, és elküldtem a kért papírokat.

Ezen kívül a napi rutinfeladatokat elvégeztem: felhasználók informálása, a http://ttkhok.elte.hu
weboldal rendszeres frissítése, néha kábelhuzigálás és egyéb problémák megoldása. Ezúton szeretném
megköszönni mindazon tisztségviselőnek és képviselőnek a munkáját, akik segítettek abban, hogy a
http://ttkhok.elte.hu weboldal mindig az aktuális adatokat és a legfrissebb híreket tartalmazza.

Fetter Dávid
TTK HÖK Informatikus

informatikus@ttkhok.elte.hu


